

233 (III). Composition of the Secretariat and the principle of geographical distribution

The General Assembly

1. *Notes* with approval the progress made by the Secretary-General in the field of geographical distribution of the staff;

2. *Recommends* that, with due regard to the other principles embodied in paragraph 3 of Article 101 of the Charter, he continue his efforts toward the objective of staffing on as wide a geographical basis as possible all posts and grades internationally recruited;

3. *Reaffirms* for this purpose General Assembly resolution 153 (II)¹ of 15 November 1947.

*Hundred and fiftieth plenary meeting,
8 October 1948.*

234 (III). Appointment to fill a vacancy in the membership of the Board of Auditors

The General Assembly

Resolves that the Auditor-General (or officer holding equivalent title) of DENMARK be appointed as a member of the Board of Auditors for a three-year term to commence on 1 July 1949 and to continue until 30 June 1952.

*Hundred and fifty-first plenary meeting,
16 October 1948.*

235 (III). Appointment to fill a vacancy in the membership of the Investments Committee

The General Assembly

Approves the appointment by the Secretary-General of Mr. Leslie R. Rounds, First Vice-President of the Federal Reserve Bank of New York, as a member of the Investments Committee for a three-year term to commence on 1 January 1949.

*Hundred and fifty-first plenary meeting,
16 October 1948.*

¹ See *Official Records of the second session of the General Assembly, Resolutions*, page 62.

233 (III). Composition du Secrétariat et principe de répartition géographique

L'Assemblée générale

1. *Constata* avec satisfaction les progrès réalisés par le Secrétaire général dans le domaine de la répartition géographique du personnel;

2. *Recommande* au Secrétaire général de continuer de s'efforcer à recruter sur une base géographique aussi large que possible, compte tenu des autres principes énoncés au paragraphe 3 de l'article 101 de la Charte, le personnel de tous les postes et de toutes les catégories dont le recrutement s'effectue sur le plan international;

3. *Réaffirme* à ces fins la résolution 153 (II)¹ adoptée le 15 novembre 1947 par l'Assemblée générale.

*Cent-cinquantième séance plénière,
le 8 octobre 1948.*

234 (III). Nomination à un poste vacant au Comité des commissaires aux comptes

L'Assemblée générale

Décide de nommer le vérificateur général des comptes (ou le fonctionnaire ayant le titre équivalent) du DANEMARK membre du Comité des commissaires aux comptes pour une période de trois ans allant du 1^{er} juillet 1949 au 30 juin 1952.

*Cent-cinquante et unième séance plénière,
le 16 octobre 1948.*

235 (III). Nomination à un poste vacant au Comité des placements

L'Assemblée générale

Approuve la nomination par le Secrétaire général de M. Leslie R. Rounds, premier Vice-Président de la *Federal Reserve Bank* de New-York, comme membre du Comité des placements pour un mandat de trois ans à compter du 1^{er} janvier 1949.

*Cent-cinquante et unième séance plénière,
le 16 octobre 1948.*

¹ Voir les *Documents officiels de la deuxième session de l'Assemblée générale, Résolutions*, page 62.